
PROTOKOŁ NR XXXIV/202l
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odby]a się w dniu ls marca 2021 r. w trybie zda]nym.

Ad.1
0 godzinie 11QQ Przewodniczący Rady Miejskiej w Jędrzejowie Robert Kruk otworzył

obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.2
Przewodniczący R. Kmk stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 1 8 radnych i orzekł,

że jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

Przewodniczący   R.   Kruk  zgłosił  kandydaturę   radnej   Agnieszki  Jopek  Wasilewskiej   na
sekretarza obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Radna A. Jopek Wasilewska wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnej  A. Jopek Wasilewskiej na
sekretarza obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

Za                                   -             18 g]osów
Przeciw                        -             O glosów
Wstizymalo się          -             O glosów

Rada Miejska w Jędrzejowie jednogłośnie wybrała radną A. Jopek Wasilewską na sekretarza
obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.3

Proponowany porządek obrad to:
1.    Otwarcie sesji.
2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołów z XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 29

grudnia  2020r.,  XXXIl  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  w  Jędrzejowie  z  dnia  28
stycznia 2021 r. oraz XXIIl nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia
17 lutego 2021r.

5.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
6.   Infomacja o realizacji uchwał podjętych na XXXIl zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w

Jędrzejowie z dnia 28  stycznia 2021 r. oraz XXIIl nadzwyczajnej sesji Rady Miej§kiej
w Jędrzejowie z dnia 17 lutego 2021r.

7.   Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Opieki  nad  zabytkami  Gminy
Jędrzejów na lata 2021 -2024

8.   Uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu publicznego lokalu
miesżkalnego stanowiącego własność komunalną

9.   Uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu publicznego lokalu
miesżkalnego stanowiącego własność komunalną
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10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy
łL.#:rdzyasb#msepgr:i:kgżre#epm;aoz3:::gwmTę:gj°o=eri;rzymż:iscśw.°5:J;°Łd::

tererie miej sca rekreacyjnego „Zalew"
12. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok
13. Uchwała w  sprawie  określenia programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Jędrzejów w 2021 roku
14. Uchwała w sprawie pomników przyrody znajdujących się na terenie Gminy Jędrzejów
15. Uchwała Nr XXXIV/297/2l  w  sprawie  użytków ekologicznych 2najdujących  się  na

terenie Gminy Jędrzej ów
16. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/100/19 Rady Miejskiej  w Jędrzejowie z

dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego fiagmentu terenu miasta Jędrzejów w rejonie ul.  11
Listopada, Al. J. Piłsudskiego, ul. Feliksa Przypkowskiego

17. Uchwała   w   sprawie   „Wieloletniego   programu   gospodarowania   miesżkaniowym
zasobem Gminy Jędrzejów na lata 2021 -2026."

i8. Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu Gminy Jędrzej ów.

19.Uchwała   w   sprawie   wyrażenia   zgody    na   nabycie   nieruchomości    do    zasobu
komunalnego.

20. Uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Pana  Arkadiusza  Rakoczego  złożonej  w
interesie publicznym w sprawie przyjęcia uchwały dotyczącej  szczepionek na winisa
SARS-CoV-2

21. Uchwała w sprawie ropatrzenia petycj i Pana Piotra Sterkowskiego złożonej w interesie
publicznym  w sprawie  przyjęcia  uchwały  dotyczącej  szczepionek  na wirusa  SARS-
CoV-2

22. Uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Międzynarodowej   Koalicji   dla  Ochrony
Polskiej Wsi w sprawie dotyczącej roślin transgenic2mych oraz szczepionek na wirusa
SARS-CoV-2

23. Uchwała   w   sprawie   rozpatrzenia   petycji   osoby   fizycznej   żłożonej   w   interesie
publicznym w sprawie podjęcia leczenia COVID-19 w Polsce przez polskie władze

24. Uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Zaprzysiężonych  Członków  Tymczasowej
Rady  Stanu  Narodu  Polskiego  Społecznego  Komitetu  Konstytucyjnego  w  sprawie
poparcia Rządu Tymczasowej  Rady  Stanu Narodu Polskiego  Społeczmego  Komitetu
Konstytucyjnego

25. Uchwała w sprawie rozpatrzeria petycji Pani Teresy Garland sprawie opinii dotyczącej
przęprowadzenia Referendum Ludowego.

26. Sprawozdanie   z   realizacji   Gminnego   Programu   Profilaktyki   i   Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych omz Programu Przeciwdziałania Narkomanii

27. Sprawozdania z prac Komisji stałych Rady Miejskiej z poprzedzającego roku czyli 2020
28. Sprawozdanie   z   działalności   Zespołu   lnterdyscyplinamego   ds.   Przeciwdziałania

Przemocy w Rodzinie za rok poprzedni tj . 2020
29. Sprawy różne.
30. Zamkrięcie obrad.

Przewodniczący   R.   Kmk   poprosił   o   ponowne   sprawdzenie   quorum   i   stwierdził,   iż
w posiedzeniu bierze udział 19 radnych.

Ad.4



Przyjęcie protoko]ów z XXX zwyczajnej  sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 29
grudnia 2020r., XXXIl zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w JędHejowie z dnia 28 stycznia
2021r, oraz XXXIIl nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 17 Iutego
2021 r.

Przyjęcie protoko]u z XXX sesji Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2020r.
W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Za                                   -           19 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstizymalo się          -             O g]osów

Protokół z XXX sesji został przez Radę Miejską w Jędrzejowie zatwierdzony.

Pizyjęcie protokohi z XXXIl sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2021r.
W glosowaniu wzię]o udział 19 radnych.
Za                                   -          19 glosów
Przeciw                         -            O g]osów
Wstrzymalo się          -             O g[osów

Protokół z XXXIl sesji został przez Radę Miejską w Jędrzejowie zatwierdzony.

Przyjęcie protokolu z XXXIIl sesji Rady Miejskiej z dnia 17 lutego 2021r.
W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Za                                   -          19 glosów
Przeciw                         -            O glosów
Wstrzyma]o się          -             O g]osów

Protokół z "111 sesji został przez Radę Miejską w Jędrzejowie zatwierdzony.

Ad.5
Sprawozdanie z dzia]alności Burmistiza między sesjami.

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zastrzeżeń.

Ad.6
Informacja o rea]izacji uchwal podjętych na XXXIl zwyczajnej  sesji Rady Miejskiej w
Jędrzejowie z dnia 28 sWcznia 2021r. oraz XXXIIl nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w
Jędizejowie z dnia 17 lutego 2021r.

Rada Miejska w Jędrzejowie przyjęła infomację, uwag nie wnosząc.

Ad.7
Uchwa]a  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Opieki  nad  zabytkami  Gminy
Jędizejów na lata 2021-2024
Brak uwag.

W g[osowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Opieki nad zabytkami Gminy Jędrzejów na ]ata 2021-2024, następującym stosunkiem
g1OSOW:



1.          Za                                    -              19 glosów
2.          Przeciw                                          O glosów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr XXXIV/290/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki
nad zabytkami Gminy Jędrzejów na lata 2021-2024w za]ączeniu do protokolu.

Ad.8
Uchwala w sprawie przeznaczenia do spizedaży w drodze przetargu publicznego lokalu
m ieszkalnego stanowiącego wlasność komunalną
Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa[ę w sprawie przezmczenia do sprzedaży w
drodze pmetargu publicznego [okalu mieszkahego stanowiącego w]asność komuna]ną,
następuj ącym stosunkiem glosów:

1.          Za                                    -              18 glosów
2.         Przeciw                                        l glos
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr XXXIV/291/21 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze
przetargu   publicznego   ]okalu   mieszkalnego   stanowiącego   wlasność   komunaLną   w
zalączeniu do protokołu.

Ad.9
Uchwala w sprawie przeznaczenia do spRedaży w drodze pHetargu pubncznego lokalu
mieszka]nego stanowiącego w[asność komuna]ną
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwalę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w
drodze  przetargu  pub]icznego  ]oka]u  mieszkalnego  stanowiącego wlasność  komuna]ną,
następującym stosunkiem g]osów:

Za                                   -             18 g]osów

#%Wmaiosię        :            :g:::ów

Powzięta Uchwa]a Nr XXXIV/292/21  w sprawie pizeznaczenia do sprzedaży w drodze
przetargu   publicznego   loka]u   mieszkalnego   stanowiącego   w]asność   komuna]ną,   w
za]ączeniu do protokolu.

Ad.10
Uchwala w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy.
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
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Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
ko[ejnych umów najmu i dzieiźawy, następującym stosunkiem glosów:

Za                                   -             19 g]osów
Przeciw                                           O g]osów
Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XXIV/293/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych
umów najmu i dzierżawy w zalączeniu do protokolu.

Ad.11

#ł:żasb:an:E:adwożekąpT]::oe]:łżaonezggoo:y.ędnżejouwTeopH;nż:].Ś:.e.E::baŁT:a,.::rae:::
miejsca rekreacyjnego „Za]ew".
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa[ę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie
miejscaokazjona]niewykorzystywanegodokąpielipolożonegowJędrzejowieprzyul.Św.
Barbary na terenie miejsca rekreacyjnego „Zalew", następującym stosunkiem glosów:

1.          Za                                    -              19 glosów
2.          Przeciw                                          O głosów
3.          Wstizymalo się          -               O glosów
Jeden radny nie oddal g]osu

:E:iźoę::]nrech;ak':rzyNsrtywĘoV?:4%LpżeY::[:::aneg:°:y,ęndameę:w:emepnż:]:ejś:;
Barbary na tei.enie miejsca reki.eacyjnego „Za]ew", w zalączeniu do protoko]u.

Ad.12
Uchwala w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok.
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada  Miejska w Jędrzejowie  powzięla uchwalę w sprawie zmian w  budżecie  miasta  i
gminy na 2021 rok, następującym stosunkiem glosów:

1.          Za                                    -              19 g]osów
2.          Przeciw                                          O glosów
3.          Wstizyma]o się          -               O glosów
Jeden radny nie oddal g]osu

Powzięta Uchwala Nr XXXIV/295/2l w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021
rok w zalączeniu do protokolu.

Ad.13
Uchwala  w  sprawie  okreś]enia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Jędrzejów w 2021 roku.
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Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie okreś]enia programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta
i gminy Jędrzejów w 2021 roku, następującym stosunkiem glosów:

Za                                    -              19 g]osów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się           -                O g]osÓw

Powzięta   Uchwala   Nr  XXXIV/308/21   w   sprawie   okreś]enia   programu   opieki   nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt na  terenie  miasta  i
gminy Jędrzejów w 2021 roku, w zalączeniu do protokolu.

Ad.14
Uchwa]a w sprawie pomników ptzyi.ody znajdujących się na terenie Gminy Jędmejów
Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   pomników   przyrody
znajdujących się na terenie Gminy Jędrzejów, następującym stosunkiem glosów:

Za                                   -             19 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzyma[o się          -               O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr XXXIV/296/21 w sprawie pomników pizyrody znajdujących się na
terenie Gminy Jędrzejów w zalączeniu do protokolu.

Ad.15
Uchwala w sprawie użytków ekologicznych znajdujących się na terenie Gminy Jędrzejów.
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię]a  uchwalę  w  sprawie  użytków  ekologicznych
znajdujących się na terenie Gminy Jędrzejów, następującym stosunkiem glosów:

1.           Za                                     -              18 g]osów
2.          Przeciw                                           O g]osów
3.          Wstizymalo się          -               O g]osów
Jeden radny nie odda] glosu

Powzięta Uchwała Nr XXXIV/297/21 w sprawie użytków ekologicznych znajdujących się
na terenie Gminy Jędrzejów, w za[ączeniu do protokolu.

Ad.16
Uchwa]a w sprawie zmiany Uchwabr Nr XIL/100/19 Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia
25   czerwca  2019   r.   w   sprawie   przystąpienia   do   sporządzenia   miejscowego   planu

6



zagospodai.owania przestrzennego fragmentu terenu miasta Jędizejów w rejonie u].  11
Listopada, Al. J. Pilsudslriego, ul. Feliksa Przypkowskiego
Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie zmiany UchwaD Nr XII/100/19
Rady Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia  25  czertirca  2019  r. w  sprawie  pizystąpienia  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  pHestrzennego  fragmentu  terenu
miasta   Jędrzejów   w   rejonie   u].    11    Listopada,   A].   J.   Pilsudskiego,   ul.   Feliksa
Przypkowskiego, następuj ącym stosunkiem glosów :

1.           Za                                     -              19 g]osów
2.          Przeciw                                           O g]osów
3.          Wstrzyma]o się          -               O glosów

Powzięta Uchwala  Nr XXXIV/298/21  w sprawie zmiany  Uchwab Nr XII/100/19 Rady
Miejslriej   w  Jędrzejowie  z   dnia  25   czerwca   2019   r.   w   sprawie   pizystąpienia  do
spoHądzenia  miejscowego  p]anu  zagospodarowania  przestrzennego  fragmentu  terenu
miasta   Jędrzejów   w   rejonie   ul.    11   Listopada,   AI.   J.   Piłsudskiego,   u].   Feliksa
Przypkowskiego, w zalączeniu do protokolu.

Ad.17
Uchwa[a w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy Jędrzejów na ]ata 2021-2026".

Radny Konrad Kałka zapytał dlaczego przedstawiony projekt nie uwzględnia planu budowy
nowych  mieszkań   socjalnych,   do   których   byliby   przesiedleni   dotychczasowi   lokatorzy
mieszkań  socjalnych  usytuowanych  w  budynkach  socjalnych  znajdujących  się  na  drogich
gruntach   w   centnm   miasta.   Grunty   te   byłyby   następnie   wystawiane   na   sprzedaż   co
pozwoliłoby  ze  względu  na  ich  wartość  na  uzyskanie  2macznych  środków  fmansowych
Bumistrz  wyjaśnił,  iż  kwestia  ewentualnego  zbywania  gruntów  zajmowanych  na  których
znajdują się opróżniane lokale socj alne nie ma zwiążku z procedowaną uchwałą albowiem Rada
miejska każdorazowo podejmuje osobne uchwały o przeznaczeniu nieruchomości na sprzedaż.
Burmistrz   poinfomował,   także   iż   wielokrotnie   podkreślał,   że   nie   jest   zwolennikiem
proponowanego  rozwiązania.  Wskazał  rówrież,  iż  gmina ubiega się  o pozyskanie  środków
zewnętrmych na dokonanie temomodemizacji budynków w których są usytuowane lokale
socjalne.   Radny   K.   Kałka  wyjaśnił,   że  plan  temomodernizacji   budynków  z  lokalari
socjalnymi jest w jego ocenie niezasadny skoro będą budowane nowe lokale bowiem koszty
takich modemi2acji starych budynków będą bardzo wysokie.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawie  Wieloletniego  programu
gospodarowania   mieszkaniowym   zasobem   Gminy   Jędrzejów   na   ]ata   2021-2026.",
następującym stosunkiem glosów:

1.           Za                                     -              16 g[osów
2.          Przeciw                                         l g]os
3.          Wstizymalo się          -               1 glos
Jeden radny nie odda] glosu



Powzięta Uchwa]a Nr XXXIV/299/21 w sprawie Wie]o]etniego programu gospodarowania
mieszkaniowym   zasobem   Gminy   Jędrzejów   na   lata   2021-2026."w   za]ączeniu   do
protokolu.

Ad.18
Uchwala w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w sklad mieszkaniowego
zasobu Gminy Jędrzejów.
Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada   Miejska   w   JędHejowie   powzięla   uchwalę   w   zasad   wynajmowania   lokali
wchodzących   w   sk]ad   mieszkaniowego   zasobu   Gminy   Jędrzejów,   następującym
stosunkiem glosów:

1.           Za                                     -              18 glosów
2.          Przeciw                                          O glosów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów
Jeden radny nie oddal glosu

Powzięta uchwala Nr xxIV/300/21 w sprawie zasad wynajmowania loka]i wchodzących
w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Jędizejów, w zalączeniu do protokolu.

Ad.19
Uchwala w sprawie wyraźenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody m nabycie
nieruchomości do zasobu komunalnego, następującym stosunkiem g]osów:

Za                                   -             19 glosów

Łr:%Wmałosję        =            :g::ÓW

Powzięta   Uchwala   Nr   XXXIV/301/21    w   sprawie   wyrażenia   zgody    na   nabycie
nieruchomości do zasobu komunalnego w za]ączeniu do protoko]u.

Ad.20
Uchwa]a w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Arkadiusza Rakoczego z]ożonej w interesie
publicznym w sprawie przyjęcia uchwały dotyczącej szczepionek na wirusa SARS-CoV-
2.

Przewodniczący  R.  Kmk  wyjaśnił,  że  projekt  uchwały  został  zgodnie  ze  statutem  Gminy
Jędrzejów przygotowany przez Komisję Skarg, Wniosków i petycji i w związku z tym poprosił
radnego   K.   Kałkę   pełniącego   fimkcję   Przewodniczącego   w/w   Komisji   o   omówienie
przedstawionych  projektów  uchwał.  Przewodniczący  K.  Kałka  wyjaśnił,  że  dwa  pierwsze
projekty  dotyczą praktycznie  identycznych petycji już rozpatrywanych na poprzedniej  sesji.
Radni   zgłosili   wówczas   kilka   uwag   do   przygotowanego   projektu   uchwały   i   obecnie
przedstawione  projekty  uwzględniają te  uwagi.  Wyjaśnił  również,  że  dwa  kolejne  projekty
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uchwał dotyczą petycji o bardzo podobnej treści. Wszystkie cztery dotyczą spraw zasadniczo
nie wchodzących w zakres działalności gminy, 2atem Komisja nie wchodząc zbyt głęboko w
merit`m sprawy uznała, iż petycje nie są zasadne i przygotowane projekty uchwał prezentują
takie   właśnie   stanowisko.   Petycja   o   organizację   referendum   ludowego   nie   należy   do
kompetencji rady gminy i w przygotowanym projekcie uchwały Rada przekazuje ją do organu
właściwego   tj.   Sejmu   Rzeczpospolitej.   Natomiast   petycja   w   sprawie   poparcia   Rządu
Tymczasowej   Rady  Stanu  Narodu  Polskiego  Społecznego  Komitetu  Konstytucyjnego  to
Komisja uznała, że nie należy popierać organów nie mających umocowania w konstytucji i t)m
samym uznała petycję za niezasadną.  Przewodniczący K.  Kałka podkreślił, że coraz częściej
składane  są petycje,  których  celem jest tylko uzyskanie rozgłosu a nie  ftktyczna realizacja
konkretnych postulatów.
Radny Grzegorz Kuśmierz zwrócił uwagę, że w kwestii szczepionek wydaje się zasadne aby
pociągać    do    odpowiedzialności    ich   producentów,  za    ewentualne    niepożądane    skutki
poszczepienne.  W t)m zakresie radny postuluje aby u2mać petycje 2a zasadne. Podkreślił że
szczepionki zostały opracowane w pośpiechu bowiem rok czasu to zdecydowanie za mało aby
skutecznie przetestować produkt mający tak znaczące działanie na ludżkie zdrowie. Dlatego
należy   poważnie   rozważać   możliwość   żądania   od   producentów   szczepionek   wypłaty
odszkodowań     w    przypadku     nieplanowanych     szkodliwych     skutków     przyjmowania
opracowanych   przez   tych   producentów   szczepionek.   W   przeciwnym   razie   byłoby   to
postępowanie  takie jakby  klient  przy  zakupie  kosztownego  produktu  z  góry  rezygnował  z
gwarancji.

W glosowaniu wzię[o udzial 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię[a  uchwalę  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Pana
Arkadiusza  Rakoczego  zlożonej  w  interesie  pubLicznym  w sprawie  przyjęcia  uchwabr
dotyczącej szczepionek na wirusa SARS-CoV-2, następującym stosunkiem g]osów:

Za                                    -              18 g]osów

Łr;#Wma]osię        :            :g:::óW

Powzięta Uchwala Nr XXXIV/302/21  w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Arkadiusza
Rakoczego  z]ożonej  w  interesie  publicznym  w sprawie  przyjęcia  uchwabr  dotyczącej
szczepionek na wirusa SARS-CoV-2, w zalączeniu do protokolu.

Ad.21
Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Piotra Sterkowskiego z]ożonej w interesie
publicznym w sprawie przyjęcia uchwabr dotyczącej szczepionek na wirusa SARS-CoV-
2.
Projekt uchwały omówiony w pkt. 20

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę  w  rozpatrzenia  petycji  Pana  Piotra
Sterkowskiego zlożonej w interesie publicznym w sprawie przyjęcia uchwab7 dotyczącej
szczepionek na wirusa SARS-CoV-2, następującym stosunkiem g]osów:

1.          Za                                    -              17 glosów
2.          Przeciw                                         l glos
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów
Jeden radny nie oddal glosu
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Powzięta  Uchwa]a  Nr  XXXIV/303/21   w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Pana  Piotra
Sterkowskiego zlożonej w interesie publicznym w sprawie przyjęcia uchwab dotyczącej
szczepionek na wirusa SARS-CoV-2, w za[ączeniu do protokolu.

Ad.22
Uchwa]a w sprawie rozpatizenia petycji Międzynarodowej Koa]icji d]a Ochrony Polskiej
Wsi w sprawie dotyczącej roś]in transgenicznych oraz szczepionek na wirusa SARS-CoV-
2.
Projekt uchwały omówiony w pkt. 20

W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzię]a   uchwalę   w   sprawie   rozpatrzenia   petycji
Międzynarodowej   Koa]icji   d]a   Ochrony   Polskiej   Wsi   w sprawie   dotyczącej   i.oś]in
transgenicznych  oraz  szczepionek  na  wirusa  SARS-CoV-2,  następującym  stosunkiem
g]osów:

1.           Za                                     -              17 g]osów
2.          Przeciw                                         l g]os
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów
Jeden mdny nie oddal glosu

Powzięta Uchwala Nr XXIV/304/21 w sprawie rozpatrzenia petycji Międzynarodowej
KoaLicji  dla  Ochrony  Polskiej  Wsi  w sprawie  dotyczącej  roś]in  transgenicznych  oraz
szczepionek na wirusa SARS-CoV-2, w zalączeniu do protokolu.

Ad.23
Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji osoby fizycznej zlożonej w interesie publicznym
w sprawie podjęcia ]eczenia COVID-19 w Po]sce przez po]skie w]adze.
Projekt uchwab omóriony w pkt. 20

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada  Miejska w Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  osoby
fizycznej  zlożonej  w  interesie  publicznym  w sprawie  podjęcia  ]eczenia  COVID-19  w
Polsce przez polskie w]adze, następującym stosunkiem glosów:

1.           Za                                      -              18 g]osÓw
2.          Przeciw                                          O g[osów
3.          Wstrzymalo się          -                1 g]os

Powzięta  Uchwa]a  Nr  XXXIV/305/21  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  osoby  fizycznej
z]ożonej w interesie pub]icznym w spmwie podjęcia leczenia COVID-19 w Polsce przez
polskie wladze, w zalączeniu do protokolu.

Ad.24
Uchwa[a w sprawie rozpatrzenia petycji Zapizysiężonych Cz]onków Tymczasowej Rady
Stanu  Narodu  Po]skiego  Spolecznego  Komitetu  Konstytucyjnego  w  sprawie  poparcia
Rządu     Tymczasowej     Rady     Stanu     Narodu     Polskiego     Spolecznego     Komitetu
Konstytucyjnego.
Projekt uchwały omówiony w pkt. 20
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W g]osowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   rozpatrzenia   petycji
Zapizysiężonych  Członków  Tymczasowej  Rady  Stanu  Narodu  Po]skiego  Spolecznego
Komitetu Konstytucyjnego w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Nai.odu
Po]skiego Spo[ecznego Komitetu Konstytucyjnego, następującym stosunkiem glosów:

1.          Za                                    -              19 glosów
2.          Przeciw                                           O g]osów
3.          Wstrzyma]o się          -                O g]osów

Powzięta Uchwala Nr XXXIV/306/21  w sprawie rozpatrzenia petycji Zaprzysiężonych
Czlonków    Tymczasowej    Rady    Stanu    Narodu    PoLskiego    Spolecznego    Komitetu
Konstytucyjnego w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego
Spolecznego Komitetu Konstytucyjnego, w za[ączeniu do priotokolu.

Ad.25
Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Tere§y Gar]and sprawie opinii dotyczącej
przeprowadzenia Referendum Ludowego.
Projekt uchwały omówiony w pkt. 20

W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa]ę rozpatrzenia petycji Pani Teresy Garland
sprawie   opinii   dotyczącej   przeprowadzenia   Referendum   Ludowego,   następującym
stosunkiem glosów:

1.          Za                                    -              18 glosów
2.          Przeciw                                           O glosów
3.          Wstrzymalo się           -                O g]os
Jeden radny nie oddal glosu

Powzięta Uchwala Nr XXXIV/307/21 w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Teresy Garland
sprawie  opinii  dotyczącej  przeprowadzenia  Referendum  Ludowego,  w  zalączeniu  do
protoko]u.

Ad.26
Sprawozdanie z realizacj i Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Prob]emów
Alkoho]owych oraz Programu Przeciwdzialania Narkom anii
Rada przyjęła sprawozdanie bez wnoszenia uwag.

Ad.27
Sprawozdania z prac Komisji stalych Rady Miejskiej z popmedzającego t.oku czyli 2020

Rada przyjęła sprawozdania bez wnoszenia uwag.

Ad.28
Sprawozdanie   z    dzialalności    Zespolu    lnterdyscyplinamego    ds.    Przeciwdzia]ania
Przemocy w Rodzinie za rok poprzedni tj. 2020

Rada przyjęła sprawozdanie bez wnoszenia uwag.
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Ad.29
Sprawy różne.

Radny Andrzej  Bielecki zapytał na jakim etapie znajduje się sprawa budowy wodociągów w
miejscowościach Prząsław i  Ciemo-Zaszosie. Zapytał również o datę remontu dawnej  drogi
krajowej  nr 78 w miejscowości Sudół. Bumistrz wyjaśnił, że wodociągi powyższe mają być
usytuowane w pasie drogi powiatowej zatem konieczne było dokonanie stosownych uzgodnień
ze  Starostwem  Powiatowym  w  Jędrzejowie.  Uzgodnienia takie  zostały  dokonane  i  trwają
czynności zmierzające do ogłoszenia przetargu w trybie projektuj  i buduj.  Odnośnie dawnej
drogi  krajowej  nr  78  Bumistrz poinfomował,  że  gmina podjęła czynności  zmierzające  do
pozyskania  na  modernizację   środków  zewnętrznych.   Zgłoszony   projekt   został   wstępnie
pozytyvmie zaopiniowany jednak brak jest ostatec2nego rozstrzygnięcia organów rządowych
w  kwestii  przyznania  takiego  dofinansowania.   Gmina  jest  przygotowana  do  ogłoszenia
przetargu i jak tylko pozytywna decyzj a odnośnie przyznania dofinansowania zapadnie podj ęta
zostanie on ogłoszony.
Radny Marek Skrzypiec zapytał kiedy dokładnie zostanie rozpoczęta budowa ronda u zbiegu
ulic  11-go  Listopada,  Dmowskiego  i  Parkowej.  Bumistrz wyjaśnił,  że  plac budowy  został
przekazany wykonawcy w dniu smarca 2021 r.
RadnyG.Kuśmierzzapytałwjakimteminiezostanąpodjęteremontudrógwmiejscowościach
Książę-Skroniów   i   Skroniów   Mały.   Burmistrz   wyjaśnił,   że   gmina   podjęła   starania   o
zwiększenie poziomu dofinansowania zewnętrznego na drogę w Książę-Skroniowie. Odnośnie
drogi    w    Skroniowie    Małym   Burmistrz   poinformował,    że    część    tej    drogi    zostanie
wyremontowana przy okazji budowy kanalizacji sanitamej zaś w odniesieniu do pozostałych
odcinków trwaj ą przetargi na wykonanie remontów cząstkowych bieżących.
Radny Łukasz Skrzypczak poprosił o doraźny remont ulicy Gómej. Bumistrz wyjaśnił, że w
tym zakresie zostaną podjęte stosowne działania.
Przewodniczący R. Kmk zapytał Bumistrza kiedy zostanie zakończona budowa ul Jasionka.
Bumistrz poinfomował, iż w związku z pandemią termin realizacji został przedłużony do
połowy maja.

Ad.30
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady R. Kruk zamknął -IV sesję Rady Miejskiej
godz.  |2 JQ.

Protokołował

q  €LŁĄ
Emil Schal)

Zalaczniki:
1.    Lista obecności.
2.    Podtięte uchwały
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